
Sava Re

Prihodnje leto dividende

Delničarji Save Re so včeraj za nove
člane nadzornega sveta imenovali do-
sedanjega predsednika nadzornega
sveta Branka Tomažiča, Matejo Lov-
šin Herič iz Slovenske odškodninske
družbe, Slavena Mičkoviča iz Abanke
Vipe ter Keitha Morrisa, kot skupnega
predstavnika EBRD in švedske družbe
za upravljanje East Capital.

Novoimenovani nadzorniki bodo
nastopili mandat v ponedeljek, ko se-
danjim članom nadzornega sveta pote-
če mandat. Skoraj soglasno pa so del-
ničarji na včerajšnji skupščini potrdili
tudi predlog uprave, po katerem Sava
Re letos ne bo izplačala dividend, če-
prav so si nekateri mali delničarji pri-
zadevali, da bi za dividende namenili
več kot šest milijonov evrov. »Izplačilo
tako visokih dividend bi ogrozilo izpol-
njevanje naše strategije. Za zagotavlja-
nje bonitetne ocene potrebujemo us-
trezne kapitalske količnike, ki bi se v
primeru izplačila dividend poslabšali,«
je včeraj povedala članica uprave Save
Re Mateja Treven. »Zaradi ciprskih do-
godkov so se povečale zahtevane do-
nosnosti, zaradi česar smo se tudi
odločili, da podrejenih obveznic ne bo-
mo izdali,« je še povedala Trevnova in
dodala, da bi bili v primeru izplačila di-
vidend kljub temu prisiljeni v izdajo
podrejenega dolga. Kot je dodal pred-
sednik uprave Zvonko Ivanušič, bodo

v Savi Re prihodnje leto za izplačilo di-
vidend predvidoma namenili tretjino
dobička, ki naj bi na ravni matične
družbe znašal 20 milijonov evrov, na
ravni celotne skupine pa še deset mili-
jonov evrov več.

Letošnje leto bo namreč prvo, ko bo
pod okriljem Save Re tudi Zavarovalni-
ca Maribor. Potem ko so v Savi Re us-
pešno zaključili 55-milijonsko dokapi-
talizacijo, so namreč včeraj od Sloven-
ske odškodninske družbe za dobrih 50

milijonov evrov kupili še preostali
39-odstotni delež mariborske zavaro-
valnice in svoje lastništvo tako poveča-
li na 99,9 odstotka. Samo zaradi pre-
vrednotenja naložbe v Zavarovalnico
Maribor bo Skupina Sava Re letos us-
tvarila devet milijonov evrov dobička.
Na letošnje poslovanje pa bodo pozi-
tivno vplivale tudi balkanske hčerinske
zavarovalnice Save Re, ki bodo letos po
Ivanušičevih besedah dosegle prag
rentabilnosti. »V Črni gori že dve leti
poslujemo z dobičkom, lani pa smo z
dobičkom poslovali tudi v Makedoniji
in na Kosovu,« je povedal Ivanušič, ki
na trgih nekdanje skupne države v
prihodnjih letih pričakuje tudi rast
premij. x mp

Zvonko Ivanušič, predsednik uprave
Save Re
Fotografija: Jaka Adamič/dokumentacija Dnevnika

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


